
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 571
van KOEN DANIËLS
datum: 22 juni 2018

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Sanering verontreinigde voormalige ziekenhuissites Sint-Gillis-Waas  -  Stand van zaken 
(2)

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 462 van 19 april 2018 gaf de minister 
omtrent de sanering van de terreinen van het voormalig Sint-Helena ziekenhuis het 
volgende mee: 
“De OVAM heeft nog geen recent rapport van het uitgevoerde bodemonderzoek 
ontvangen. In de eerder uitgevoerde oriënterende bodemonderzoeken in dit dossier was 
het besluit telkens dat er geen beschrijvend bodemonderzoek noodzakelijk was. Voor een 
historische bodemverontreiniging kan een eigenaar een aanvraag indienen voor 
cofinanciering mits voldaan wordt aan de voorwaarden opgenomen in het VLAREBO.”

1. Heeft de OVAM ondertussen een rapport ontvangen? 

2. Is een beschrijvend bodemonderzoek alsnog noodzakelijk? 

3. Is er al een aanvraag ingediend tot cofinanciering? Zo ja, is deze aanvraag 
goedgekeurd en wat is het bedrag van de financiering?

4. Wat is de timing van de saneringswerken?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 571 van 22 juni 2018
van KOEN DANIËLS

De OVAM heeft nog geen rapport ontvangen. 


